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Č. 14 
 

Z á p i s 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 8. 2. 2017 
konaného ve velké zasedací místnosti budovy radnice 

 
 
Přítomno:  při zahájení 14 zastupitelů města 
 

v 16.37 se dostavila MUDr. Táborská 
dále přítomno 15 zastupitelů města 
 
v 16.38 se dostavil Ing. arch. Patera 
dále přítomno 16 zastupitelů města 

 
Omluveni: RNDr. Soňa Chalupová, Mgr. Lidinský, Ing. Michal Mišina,  

p. Pavlis a p. Štěpánek  
 
 
1) Zahájení 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájil v 16.30 hodin a jednání poté řídil starosta 
města Mgr. Kůs. 
 
Konstatoval, že  
- zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno v souladu s Jednacím řádem ZM a zákonem o obcích,  
- dle prezenční listiny je přítomno 14 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je schopno  

se právoplatně usnášet, 
- zápis z posledního zasedání byl určenými ověřovateli zápisu řádně ověřen a shledán  

bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky. Usnesení i zápis byly zveřejněny. 
 
Ověřovateli byli určeni: Patrik Brodan, BBA a MUDr. Klára Šillerová 
 
Mgr. Kůs požádal oba navržené ověřovatele o vyslovení souhlasu.  
Oba navržení ověřovatelé souhlasili. 
 
 

--------------------------- 
MUDr. Táborská se dostavila do zasedání zastupitelstva města v 16.37 hod. 

Dále přítomno 15 členů zastupitelstva. 
--------------------------- 

 
Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byly určeny:  Mgr. Ildikó Fraňová  
        Iva Zavadilová  
 
Zapisovatelkou byla určena:     Hana Tučková  
 
Starosta města připomněl, že o průběhu zasedání se pořizuje zvukový záznam.  
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města  
a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí. 
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--------------------------- 
Ing. arch. Patera se dostavil do zasedání zastupitelstva města v 16.38 hod. 

Dále přítomno 16 členů zastupitelstva. 
--------------------------- 

 
 

2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs informoval, že rada města na své dnešní schůzi navrhla změnu programu 
zasedání zastupitelstva města. 
Přečetl původní navržený program zasedání: 
 
1) Zahájení 
2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
3) Rozpočtové opatření města Beroun č. 1 na rok 2017 

4) Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu  

„Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2017“ 

5) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 

6) Různé 
7) Dotazy, připomínky, podněty 
8) Závěr 
 
K bodu 5) Zápisy z jednání výborů zastupitelé obdrželi při prezenci Zápis č. 1/2017 kontrolního 
výboru ze dne 7.2.2017. 
 
Starosta Mgr. Kůs uvedl, že rada města se rozhodla stáhnout z programu bod 4) Vyhodnocení 
žádostí podaných do dotačního programu „Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě 
Beroun v roce 2017“ z formálně administrativních důvodů.  
Sdělil, že rada města předpokládá předložení tohoto bodu na zasedání zastupitelstva  
dne 13.3.2017, nejpozději však 29.3.2017. 
 
Starosta Mgr. Kůs vyzval zastupitele a přítomnou veřejnost k podání připomínek. 
Žádné připomínky nebyly předneseny a o radou města upraveném programu bylo hlasováno. 
 
Usnesení č. 1/2017 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program zasedání zastupitelstva města. 
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0. 
 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
Navržený program zasedání byl schválen. 
 
Schválený program zasedání: 
 
1) Zahájení 
2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
3) Rozpočtové opatření města Beroun č. 1 na rok 2017 

4) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 

5) Různé 
6) Dotazy, připomínky, podněty 
7) Závěr 
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3) Rozpočtové opatření města Beroun č. 1 na rok 2017 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Vysvětlil, že dnešní zasedání ZM bylo svoláno z důvodu projednání rozpočtového opatření,  
které se týká navýšení položek kapitálových výdajů na Územní studie.  

- Územní studii krajiny SO ORP Beroun, 
- Územní studii jižní paralelní komunikace, 
- Územní studie veřejného prostranství Beroun. 

Na tyto studie město plánuje podat žádost o dotaci.  Termín k podání žádostí je do 31.3.2017. 
 
Mgr. Kůs vyzval Ing. arch. Vilhelmovou, vedoucí Odboru územního plánování a regionálního 
rozvoje, aby blíže vysvětlila účel územních studií. 
 
Ing. arch. Vilhelmová  
uvedla, že aby mohlo město podat žádost o dotaci, musí mít splněné podmínky: 
- vysoutěženého zhotovitele a s ním podepsanou smlouvu, 
- platný územní plán. 
 
Územní studie krajiny SO ORP Beroun bude komplexně řešit celou krajinu ORP Beroun.  
Při zadání odbor spolupracoval s Agenturou ochrany krajiny a s oběma CHKO.  
Materiál je potřebný pro všechny obce, které tvoří územní plány svých obcí. 
 
Územní studie jižní paralelní komunikace bude sloužit jako podklad pro územní řízení pro stavbu 
obchvatu. 
 
Územní studie veřejného prostranství Beroun se týká čtyř vytipovaných veřejných prostranství, 
kterými jsou: 
- Okolí Hvězdy,  
- Park Na Homolce, 
- Prostranství od Štulovny po brod přes řeku Berounku, 
- Městská památková zóna (Palackého ulice, pěší zóna, náměstí a okolí kruhové křižovatky 

v Havlíčkově ulici). 
 
Projekt územní studie krajiny SO ORP Beroun může být hrazen ze 100 % z dotace, u ostatních 
projektů je spoluúčast města ve výši 10 %. 

 
Mgr. Kůs poděkoval Ing. arch. Vilhelmové za zdůvodnění a požádal Bc. Šimona, předsedu 
finančního výboru, aby přednesl stanovisko finančního výboru. 
 
Bc. Šimon informoval, že finanční výbor se sešel dne 26.1.2017. Uvedl, že celková částka 
navýšení z prostředků města činí asi 470 tis. Kč.  
Bc. Šimon citoval znění usnesení finančního výboru: 
Finanční výbor souhlasí s předloženým Rozpočtovým opatřením č. 1 na rok 2017 a doporučuje 
Zastupitelstvu města předložený materiál ke schválení.  
 
Mgr. Kůs poděkoval Bc. Šimonovi za stanovisko finančního výboru. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
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Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil: 
 
Mgr. Šnaidauf 
se dotázal, zda zóna Na Hrázi, o které se již dlouho mluví, a která ve studiích nefiguruje,  
bude řešena jiným způsobem. 
Mgr. Kůs se dotázal Ing. arch. Vilhelmové, jestli lze ulici Na Hrázi ještě zahrnout do studie 
veřejných prostranství. 
Ing. arch. Vilhelmová sdělila, že do studie již nejde zahrnout. Pokud bude schváleno rozpočtové 
opatření, budou veřejné zakázky zítra vyhlášeny. V ulici Na Hrázi by měla vzniknout „obytná 
ulice“ a tu lze naprojektovat bez studie. 
Mgr. Kůs doplnil, že ulici Na Hrázi má město mezi prioritami k řešení v dalším období. 
 
Ing. Havel  
se přihlásil s technickou poznámkou, že v materiálu u bodu Územní studie veřejného 
prostranství není uvedeno, o jaká prostranství se jedná. 
Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že v Zadávacích podmínkách veřejných zakázek jsou lokality přesně 
popsané. 
Pro zápis zopakovala, že se jedná o lokality: 
- Veřejné prostranství Hvězda, 
- Veřejné prostranství park Homolka,  
- Veřejné prostranství od Štulovny k bývalému brodu přes řeku Berounku 
- Veřejné prostranství v městské památkové zóně. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
 
Dále Mgr. Kůs uvedl, že Rozpočtové opatření se týká ještě položky B) Veřejná doprava pro 
všechny. 
 
Město Beroun v loňském roce uzavřelo kupní smlouvu s firmou BS Bike company s.r.o.  
na akci Veřejná doprava pro všechny - Bezpečnostní skříně pro uložení jízdních kol  
s termínem dodání a instalace do 19.12. 2016. V tomto termínu bylo dílo převzato s nedodělky  
a z tohoto důvodu bylo uplatněno zádržné. Tím nebyla dočerpána položka kapitálových výdajů 
Veřejná doprava pro všechny v rozpočtu pro rok 2016. V letošním roce je nutné provést finanční 
vyrovnání celé akce.   
 
Ing. arch. Vilhelmová informovala, že zádržné vzniklo, protože firma nedodržela termín 
zhotovení. Boxy byly dodány fyzicky, ale nebyly zprovozněny.   
 
Starosta Mgr. Kůs vyzval k diskuzi k bodu B). 
 
Do diskuze se nikdo nepřihlásil, bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení podle jmen. 
 
Usnesení č. 2/2017 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s rozpočtovým opatřením města Beroun č. 1 na rok 2017: 
A) navýšení položek v kapitálových výdajích na územní studie.  

Územní studie krajiny SO ORP  Beroun bude navýšena z 1 500  000 Kč na částku 2 800 000 Kč,  
územní studie jižní paralelní komunikace bude navýšena z 900 000 Kč na částku 3 700 000 Kč  
a územní studie veřejného prostranství bude navýšena z 600 000 Kč na částku 2 500 000 Kč. 

B) navýšení položek v kapitálových výdajích na akci Veřejná doprava pro všechny – bezpečnostní 
skříně pro uložení jízdních kol. Veřejná doprava pro všechny bude navýšena z 800 000 Kč  
na částku 950 000 Kč. 

Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0 
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Pro byli: Patrik Brodan, BBA, Ing. Šárka Endrlová, Ing. Tomáš Havel, Mgr. Miroslava Holubová, 
Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Olga Chocová, Mgr. Ivan Kůs, Ing. arch. Martin Patera, 
MUDr. Dagmar Pěničková, Jiří Pokorný, Ing. Vratislav Randa, MUDr. Klára Šillerová, 
Bc. Ondřej Šimon, Mgr. Emil Šnaidauf, Bc. Alžběta Táborská a MUDr. Kateřina 
Táborská. 

Proti byli: nikdo 
Zdrželi se:  nikdo 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
 
 
 

4) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
Zápis č. 1/2017 ze zasedání finančního výboru, konaného dne 26.1.2017 
 
Mgr. Kůs vyzval Bc. Šimona k uvedení zápisu. 
Bc. Šimon sdělil, že zápis se týká Rozpočtového opatření č. 1, o kterém se právě hlasovalo. 
 
 
 
Zápis č. 6/2016 ze zasedání finančního výboru, konaného dne 29.11.2016 
 
Mgr. Kůs vyzval Bc. Šimona k uvedení zápisu. 
Bc. Šimon sdělil, že se uskutečnila schůzka ve společnosti Probobus, které se zúčastnili  
pan starosta, pan místostarosta, pan Šimon společně s panem Kášem a panem Abrahamem.  
Na schůzce byly sděleny požadavky města k upřesnění částky 1 830 tis. Kč, kterou Probobus 
požaduje na mzdy řidičů. Probobusem bylo předloženo vyhodnocení roku 2016 a upřesňující 
kalkulace. Proběhne schůzka předsedy finančního výboru s vedením města.  
Závěry budou poté projednány ve finančním výboru.  
Účelem je upřesnit požadovanou částku co nejlépe podloženými relevantními údaji  
od Probobusu. 
Mgr. Kůs sdělil, že v rozpočtu města na letošní rok je navýšená položka na prvotní kalkulaci 
Probobusu na mzdy řidičů, ve výši 1 830 tis. Kč. Město požadovalo podklady, ty obdrželo  
a vyhodnocuje je. Město sleduje dva cíle - aby prostředky byly v odpovídajícím rozsahu  
a aby byla jistota, že se dostanou tam, kam patří – k řidičům. Město Beroun přitom spolupracuje 
s městem Králův Dvůr. Připomněl, že toto se týká řidičů MHD (červených autobusů).  
Dálkové spoje (modré autobusy) řeší krajský úřad. 
 
 
 
Zápis č. 8/2016 z mimořádné schůze kontrolního výboru, konaného dne 19.12.2016 
 
Mgr. Kůs uvedl, že předmětem zápisu je volba místopředsedy kontrolního výboru. 
Místopředsedou byl zvolen pan Bydžovský. 
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Zápis č. 1/2017, týkající se kontroly plnění usnesení ZM a RM, provedené dne 7.2.2017 
 
Mgr. Kůs vyzval p. Bydžovského, aby provedl zápisem. 
p. Bydžovský uvedl, že kontrolní výbor se zabýval kontrolou plnění usnesení rady města.   
Nikdo z členů kontrolního výboru nevyjádřil žádnou námitku ani připomínku.  
Pro příští zasedání zastupitelstva bude předložen Plán kontrol pro rok 2017. 
 
 
 

5) Různé  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Diskuze zastupitelů 
 
Pan Pokorný  
K staženému bodu  programu - Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu  
„Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2017“ se dotázal, o jaké 
procedurální problémy, kvůli kterým byl bod stařen z programu, se jedná. 

 
Mgr. Kůs odpověděl, že problémy nejsou věcné, jsou administrativně-organizační. Vedoucí 
odboru školství a volnočasových aktivit Ing. Fritschová ukončila pracovní poměr, dále se dočasně 
očekává nepřítomnost referentky Bc. Filipové. Rada měla obavy, aby materiál neměl nějaké 
nepřesnosti. Materiál bude překontrolován a předložen na nejbližším zasedání ZM.  
 
Pan Pokorný  
uvedl, že zdůvodnění považuje za dostatečné. 
Informoval, že se zúčastnil jednání na Zdejcině, ohledně ustanovení osadního výboru Zdejcina  
a sdělil, že pro ustanovení osadního výboru nebyly splněny podmínky.  
Dále poděkoval jménem skupiny občanů Zdejciny za ozvučení této městské části. 
 
Mgr. Kůs informoval o svém jednání s občanským sdružením Naše Zdejcina, na kterém byly 
nastíněny jejich plány a aktivity, které považuje za smysluplné. Existence tohoto sdružení  
pak může být jednou z příčin, proč se nedaří ustavit osadní výbor.  
 
 
Diskuze veřejnosti 
Z veřejnosti se do diskuze nikdo nezapojil. 
 
 
 

6) Dotazy, připomínky a podněty  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Nebyly vzneseny žádné dotazy, připomínky ani podněty. 
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7) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs po vyčerpání programu ukončil zasedání zastupitelstva v 17.15 hodin. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Ivan K ů s 
starosta města Beroun 
 
 
Zapsala :       V Berouně dne 13. 2. 2017 
 
Diskuze byla zaznamenána stručnou formou. S plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu 
videopřenosů na webových stránkách města, nebo ze zvukového záznamu na sekretariátu starosty 
města. 
 
 
Ověřili :    P. Brodan, BBA  ……………………………….  
 
 

MUDr. K. Šillerová ………………………………. 


